



kamcoinvest.com

Date: 2025/12/25
 Reference: 2025/1071

التاريخ:

المرجع:

M/s Boursa Kuwait

State of Kuwait

Greetings,

المحترمين
السادة / بورصة الكويت
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،

Disclosure of Material Information**الإفصاح عن المعلومات الجوهرية**

Reference to the above and to the requirements of item No. (17) of the Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات البند (17) من المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية لقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،

Nawal F. Mulla Hussain**Managing Director of Support Operations**

DocuSigned by:

6357E82A9FA14B9...

نوال فؤاد ملا حسين

رئيس قطاع العمليات المساعدة



kamcoinvest.com

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ Date	اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company	المعلومة الجوهرية Material Information	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect of Material Information on the Company's Financial Position
25 December 2025	25 ديسمبر 2025		
Kamco Investment Company K.S.C (Public)	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامة)		
<p>We would like to inform you that Kamco Investment Company K.S.C.P ("Kamco Invest") has obtained credit facilities from Burgan Bank with a total value of KWD 87 million.</p> <p>These credit facilities will be used to finance the company's current and future operational and investment activities, in addition to refinancing requirements.</p> <p>It should be noted that Kamco Invest is a subsidiary of Burgan Bank with a direct and indirect total ownership percentage of 62.92%.</p> <p>No financial impact on the financial position of the Company.</p>	<p>نود إفادتكم بقيام شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") بالحصول على تسهيلات ائتمانية من قبل بنك برقان ش.م.ك.ع ("برقان") بقيمة إجمالية تبلغ 87 مليون دينار كويتي.</p> <p>سوف تستخدم هذه التسهيلات الائتمانية لغرض تمويل أنشطة الشركة التشغيلية والاستثمارية الحالية والمستقبلية بالإضافة إلى متطلبات إعادة التمويل.</p> <p>كامكو إنفست شركة تابعة لبنك برقان ومملوكة من قبله بشكل مباشر وغير مباشر بنسبة ملكية إجمالية تبلغ .%62.92</p>		